
PRoToKoŁNRXxu/2oL7
z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie

odbytej 23 marca 2OI7 r.
w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynie

Nowy Kawęczyn, dnia 23.03.2017 r.



Ad. 7 Otuąrcte Xł{lft - eJ SesJi Radg Gmźng.
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 11.06 otvlorzyła XXVI sesję Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie.

Ad. 2 Stulerdz,enie prąuotturcności obrąd
Po powitaniu radnych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 12 radnych stanowi quorum porwalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji listę obecnoścl radngch,
sołtgsów orąjz goścź stanoulq załqcznlki nr 7, 2, 3 do nlniejszego
protokołrl.

Nieobecni Rądni: 
:;::rr:::;r:::ł: 

Radng Michatski oraz

Aa 3 Przg|ęcle porzqdku obrąd,.
przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka przypomniała,

że porządek XXVI-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęcz,ynie
przedstawia się następująco :

1. Otwarcie XXVI-ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad
4. przyjęcie protokołu z obrad xxv-ej sesji, która odbyła się w dniu

31 sĘcznia2OI7 r.
5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Nowy

Kawęczyn z organizacjami pozarządowymi w 2016 roku.
6. Sprawozdanie z działa|ności Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej.
7. Sprawozdanie z rea|izacji Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej.
8. Informacja o stanie dróg na terenie gminy.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie

stanowiska.
10. Interpelacje, zapytania radnych i sołtysów, oraz wolne wnioski.
II.Zakończenie obrad.

przewodnicząca zaptoponowała aby po punkcie 4 wprowadzić
punkt 5. Gazyftkacja na terenie Gminy Nołvy Kawęczyn. Radni przyjęIi
nowy porządek obrad który wygląda następująco:

1. Otwarcie XXVI-ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
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4. przyjęcie protokołu z obrad xxv-ej sesji, która odbyła się w dniu
31 sĘcznia2OI7 r.

5. Gaąyfikacja na terenie Gminy Nowy Kawęczyn.
6. sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Noovy

I(awęczyn z organizacjami pozarządowymi w 2016 roku.
7. sprawozdanie z działalności Gminnego ośrodka pomocy

Społecznej.
8. sprawozdanię z realizacji programu Rozwoju pieczy zastępczej.
9. Informacja o stanie dróg na terenie gminy.
10. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie

stanowiska.
11. Interpelacje, zapytania radnych i sołĘsów, oraz wolne wnioski.
12. Zakonczenie obrad.

proponowany porządek obrad stanowi załqcznlk nr 4 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 Przyjęcie protokolu z obrad )O§l-ej §esji, która odbyła
się w dniu 31 stycznia 2017 r.

przewodnicząca M. Meszka prąypomniała, że protokół
NrXXV/2jI7 z XxV sesji Rady Gminy, która odbyła się 31 sĘcznia
2077 r. znajduje się na sali. Następnie Przewodnicząca zarządziła
głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr XX.t l2017. Rada Gminy w
obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie
przyjęła protokół z XXV-ej sesji.

Ad. 5 Gazyfikacja na terenie Gminy Nowy Kawęczyn

Pan Piotr Morawski przedstawiciel spółki na terenie wojewó dztwa
łódzkiego wraz Z pracownikami spółki ze Skierniewic przedstawił ofertę
na wybudowanie sieci gazowej na terenie gminy. poprosił o współpracę
z gminą m.in. o dane statysĘczne o liczbie gospodarstw itp.poinformował, że w perspektywie 2-3 tatbędzie można skorą7sta ć z gazu
ziemnego. prace będą oparte o oszacowanie potencjału gminy na
gazyfikacje.

wójt podziękował za zorganizowanie działań w kierunku
gazyfikacji. Działania takie mogą wpłynąć na polepszenie powietrza w
zuliuku z obecnie panującym smogiem. Dodal, że nadszedł najwyższy
czas na wprowadzenie rury gazowej na teren gminy. Jesteśmy Ęmzainteresowani.

przedstawiciele poinformowali, że w całości inwesĘcja ta będzie
finansowana przez spółkę o ile nie będzie trzeba ,wejść" na teren
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prywatny. prace będą prowadzone w pasie drogowym a dodatkowo lt
zainteresowanego inwestora stawiamy stację. Deklarują wszelką
współpracę. Formalnie na początku będzie podpisany list intencyjny
który będzie opisywał współpracę i działania. Gmina pokrywa koszty
instalacji utządzenia na swojej nieruchomości oraz pozwolenia na
budowę. Dodali, że zurzędu wojewódzkiego można starać się o dotację
na lata 2OI7-2O18. Koncepcja jest taka, żeby gazociąg był prowadzony
od Skierniewic w kierunku Nowego Kawęczyna.

Radny Nowakowski - jaki byłby orientacyjny koszt na 2km -
przedstawicielka spółki - powinien pan zapytaćjaki byłby koszt samego
przyłączenia się do gazociągts, ponieważ to będzie zależało od wielu
cąynników. cała inwesĘcja na terenie Gminy Nołvy kawęczyn będzie
kosztowało spółkę 2 mln zł, dlatego też spółka musi poznać
zapotrzebowanie gminy oraz mieszkańców na tą inwestycję.

wójt dodał na koniec, że największym zainteresowanym
inwestorem z terenu Gminy będzie największa i najprężniej rozwijająca
się firma z terenu gminy. Podziękował gościom za przybycie.

Radna Marcinkol.tlską przgbgła o 11.20 ztlliększając skład. Rad.g
do 13 ułonkóul.

Ad. 6 sprawozdanie z tealizacji programu współpracy Gminy
Nowy Kawęczyn z organizacjami pozatządowymi,w 2016 roku.

Sprawozdante przedstawił pan Wójt. Informacja stanowi załqcznlk nr 5
do niniejszego protokołu.

Ad.. 7 §prawozdanie z dzilałalności Gminnego ośrodka Pomocy
Spolecznej.

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik GOPS w Nowym
kawęczynie pani z. kacprzyk. Informacja stanowi załqcznlk nr 6 do
niniejszego protokołu.

Ad.. 8 Sprawozdanie z tealizacji Programu Rozwoju Pieczy
Zastępczei.

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik GOPS w Nowym
Kawęczynie pani Z. Kacprzyk. Sprawozdanie stanowi załqcznik nr 7 d,o
niniejszego protokołu.

Wójt krótko skomentował pracę GOPS w Nowym Kawęczynie.
Dodał, Że w ogromnej części środki przezrlaczotle na działania GOPS-u
pochodzą z budżetu państwa, Gmina dokłada 17o 0oo zł z środków
budzetu gminy.
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kolejnym gościem była pani Magdalena knyt walas która omówiłaopracowJrwany dokument strategiczny ,Gminna strategia
Rozuliryywania 

_ 
Problemów Społecznych" dla GOPS-u w NoĘmkawęczynie. krótko wyjaśniła opracowywany dokument oraz

przeanalizowała wypełnione pTzez mieszkańców i radnych ankieĘ.

Przeu.lodnicząca zarządziłą 1o minut przerug o god.z. 12.20.

Ad.. glnformacja o stanie dróg na terenie gminy.

Informację Przedstawił pan Wójt. Informacja stanowi załqcznitc nr 8 do
niniej szego protokołu.

Radna Firmany - czy wiemy coś więcej na temat felernego wyjazdu na
drogę wojewódzką z uDs po spotkaniu z nadzoręm ? - wójt - do końca
inwe sĘcj i popraw ią wyj azd.

Radny Pawlak - na drodze z Dolecka do Jeruzala naleĘ podsypać
pobocza. Droga jest naprawdę dobra ale pobo cza zrobiły się strome -Wójt - zrobimy.

sołĘs stefanski - kiedy rozpoczną §ię remonĘ dróg po zimie na terenie
Gminy ? - Wójt - właśnie się rozpoczęły.

sołtys Jakubik - czy można uczulić drogowców robiących remonw na
drogach powiatowych aby podsypywa|i też dziury na drogach gminnych
Ieżących w małych odległościach od powiatówek, to naprawdę w
niektórych przypadkach kilka metrów. Dodatkowo zasypują oni Ęlkoduże dziury a te malutkie pozostawiają - wójt - poinformuję ich.

wójt skomentował jeszcze sprawę z gazociągiem - jako gmina z budowy
sieci gazowej mamy podwójną korzyść, gdyż zarówno skorzystają
mieszkańcy jak i Gmina której Gazownictwo będzię musiało płacić
należny podatek.

13.05 Radng Dfugosz opuścił obradg zmniejszając skład. radg
do 12 członkóul.

Ad.. 70 Rozpatrzenie projektów uchwął i ich przyjęcie tub zajęcie
stanowiska.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekĘ uchwał w
następujących sprawach:
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1. w sprawie prąviecia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnvmi
oraz zapobieqania bezdomności zwierząt na terenie Gmin]ł Nowv
Kawęcz}rn w 2017 roku

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,wstrąymujących" podjęła Uchwałę Nr XXI/V1-2312017 - która stanowi
załqcznlk nr 9 do niniejszego protokołu.

2. w sprawie zmiany miejscowego planu oqólneqo zaqospodarowania
przestrzenneqo gminy Norłłv Kawęcąvn obejmuiąceqo obszar we wsi
Nowv Dwór Parcela

przewodnicząca Rady Gminy zarządz7ła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeciw" otaz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXVI ll24l2o17 - która stanowi
załqcznlk nr 7O do niniejszego protokołu.

3. w sprawie prz,yięcia zasad i trybu przeproŃadzania konsultacii
społecznych z mieszkańcami Gmin.rł Nowy Kawęcąvn

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,z* przy 0 głosach ,przeci:w" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXVI/ l,zsl2ol7 - która stanowi
załqcznlk nr 77 do niniejszego protokołu.

4. w sprawie prąvjecia Planu Rozwoiu Lokalneqo Gminy Now.v Kawcąvn
na lata 2016 -2O2O

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeci:w" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XX\/I l126l2ot7 - która stanowi
załqcznlk nr 72 do niniejszego protokołu.
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w 2018 roku

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
pr zyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 11 głosami ,za' przy I głosach ,ptzeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XX\/I tl27l2ot7 - która stanowi
załqcznlk nr I3 do niniejszego protokołu.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeciw" oraz a głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXVI/ t28l2ol7 - która stanowi
załqcznik nr 74 do niniejszego protokołu.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,zł przy 0 głosach ,przeciw" oraz o głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXtĄ/ Lzgl207-7 - ktora stanowi
załqcznźk nr J5 do niniejszego protokołu.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeciw" oraz o głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXVI/ t}ol201.7 - która stanowi
załqcznżk nr 76 do niniejszego protokołu.

3cieków
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nowego ustroju szkolnego

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" prz5r O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIfi l132l2ot7 - która stanowi
załqcznlk nr J8 do niniejszego protokołu.

w sDrawle

przewodnicząca Rady Gminy zarządzlła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy O głosach ,,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXI/Vl.3ll2(J]-7 - która stanowi
załqcznlk nr 77 do niniejszego protokołu.

0.ws slec1

wle iedno

przewodnicząca Rady Gminy zarządz7ła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy 0 głosach ,,przeciw" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr )§§/I/ l33l2ot7 - która stanowi
załqcznlk nr 79 do niniejszego protokołu.

13.w sprawie zmiany Wieloletniej Proqnoąv Finansowej na lata 2017-
2023 wraz z proqnoząI<woĘ dŁugu nalata 2OI7-2O23

przewodnicząca Rady Gminy zarządzlła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,,za" przy 0 głosach ,,przeci:w" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr )§§/I/ l34l2(J1-7 - która stanowi
załqcznźk nr 20 do niniejszego protokołu.

13. w sprawie zmian w budzecie sminv na2OI7 rok

Podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowy Kawęcąvn

Lczorr
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przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
pr zy jęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeci:w" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXI/I l1.3512017 - która stanowi
załqcznlk nr 27 do niniejszego protokołu.

Ad. 7 7 Interpelacje, zapgtanźa radngch orąz uolne unloskl.

Radny piątkowski - proszę o wyrównanie za szkoląw Nowym Dworze
drogi poniewaz teren podczas roztopów jest grząski - wójt - zrobimy
podczas wiosennych remontów.

Pani Krakowiak (sołĘska) - co ze światłem u nas - Wójt - będzie w tym
roku.

Sołtys Stefański - co z podkładami na moście w Nowym Dworze - Radnypiątkowski - będą w tym roku wymienione. wraz z członkami komisji
Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa byliśmy na wyjeździe kontrolnym i
wpisaliśmy most na listę planowanych remontów pozimowych.

Radna Kalisiak - pro§zę o podsypkę na zakręciew lesie we
Franciszkanach bo zrobił się dół - Wójt - od poniedziałku zaczyr.arny
remon§r na naszych drogach i uwzględnimy równiez tamto miejsce.

Ad 72 Ząkończenźe obrąd.

przewodnicząca Rady wobec zreaLizowania porządku obrad,
o godz. 13.45 zarnknęła XXVI sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

IKataruy,rtg+§awicka
.XVr, 

^-n"r.i.-''[

Przewodniczyła:
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